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Interactieve ouderavond de Flint 12 oktober 2023 
 

Terug- en vooruitblik door Anniek 
⮚ Aantal uitkomsten uit ouderavond 2021/2022 zijn al meegenomen in het lesaanbod van dit 

schooljaar, o.a. Engels in groep 5-6 

⮚ Audit was voldoende, school is op de goede weg! 

⮚ Fijn en vast team, welkom aan Dédé 

Toekomst 

⮚ Nieuwe school met gymzaal, dorpshuis en KidsCasa.  

 

Oudervereniging: Katja 
⮚ Welkom aan nieuwe ouders. We doen een voorstel rondje.  

⮚ Katja neemt ons in tekst en beeld mee in het jaaroverzicht van de activiteiten waarin de OV 

bijdraagt.  

Financieel jaarverslag: Marijke 

⮚ Ouderbijdrage gaat geheel op aan de activiteiten + €2000 van de rommelmarkt. Ruim €3000 

aan vermogen opgebouwd. Spaarrekening is €23000 euro. Dit is ook voor de nieuwe school 

en het plein. Belangrijk blijft dat alle kinderen er van profiteren.  

Kascommissie is akkoord. Geen bijzonderheden aangetroffen. 

Nieuwe kascommissie: Suzanne Mol en Erik Poiesz  

⮚ Begroting 2023/2024 wordt besproken.  

⮚ De Wandel4daagse wordt apart besproken:  

- Wandel4daagse blijft een leuke activiteit. We doen dit met een kleine attentie en aandacht 

vanuit de OV. 

- We blijven wandelen vanuit Leek 

Bezetting Oudervereniging 

⮚ Marijke en Nanke zijn vorig jaar benoemd als respectievelijk penningmeester en secretaris.  

⮚ Agnes neemt afscheid. Ook Koosje stopt ermee. Beide krijgen een bedankje.  

⮚ Wij zoeken nog OV leden! We missen een ouder uit de benedenbouw.  

MR: Jidske 
⮚ Vraag vanuit de zaal: Waar hebben jullie over mee besloten/advies gegeven?  

Begroting, onderwijskundige keuzes, nieuwbouw, tijdelijke huisvesting.  

⮚ Onderwerpen die je graag zou willen aankaarten kun je ook bij de MR kwijt, zij kunnen dit 

inbrengen bij school en leerkrachten.  
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Nieuwbouw 
⮚ Diverse beelden over hoe het gebouw en het plein eruit komt te zien.  

 

- Vraag: veel ramen, is er nagedacht over klimaat binnen het gebouw?  

Antwoord:  Ja, hier wordt veel rekening mee gehouden.  

- Vraag: Stilteplekken/ruimte voor extra ondersteuning?  

Antwoord: Die zijn er op een aantal plekken in het gebouw.  

- Vraag: hoeveel leerlingen kun je borgen met de nieuwbouw?  

Antwoord: Ongeveer 80 kinderen. Maar is wel gebaseerd op de prognose van 55 kinderen.  

 

⮚ Informatie over de tijdelijke locatie krijgen we te horen voor de herfstvakantie. Het zal in de 

buurt zijn van de Groene Zoom in Roden (KidsCasa). Gemeente is verantwoordelijk voor de 

schoolhuisvesting. Ook voor het vervoer van de kinderen naar de nieuwe tijdelijke locatie. Op 

de nieuwe locatie kunnen alle kinderen nog steeds gezamenlijk buiten spelen.  

 

⮚ Groene schoolplein wordt verder ingericht. 

 

⮚ Verkeerssituatie wordt nader bekeken. Fietspad en weg. De JP Santeeweg voor school langs 

is in provinciaal beheer dus dat is weer een andere partij. Hier is de school ook mee in 

contact. 

 

- Vraag: buitenlokalen?  

Antwoord: Architect denkt hierin mee. Te denken valt aan de ruimte rondom de kastanje en 

onder de overkapping.  

- Vraag: wanneer gaan we verhuizen?  

Antwoord: Streven is om na de meivakantie te verhuizen naar de tijdelijke locatie. Voor de 

bouw van de nieuwe school staat 14 maanden.  

 

 


